
Vraagsteller: Robin Vis 

Vraag: Het lijkt erop (ik heb geen cijfers dus ik weet het niet zeker) dat de online 

evenementen nog steeds minder goed bezocht worden dan de fysieke evenementen van 

het verleden. Zijn er plannen of ideeën om tot een hogere opkomst te komen? 

 

Antwoord: Dit jaar hebben we als bestuur nog niet vaak de mogelijkheid gehad om een 

fysieke activiteit te organiseren en er zijn geen precieze gegevens bekend van de hoogte 

van de opkomst van de fysieke activiteiten vorig jaar, dus de opkomstcijfers van fysieke en 

online activiteiten echt goed vergelijken kan ik niet. Wel houd ik sinds het begin van het 

bestuursjaar de opkomst van iedere activiteit bij. Op deze manier krijgen we een goed 

beeld van wat voor online activiteiten aantrekkelijk zijn voor leden en welke minder. 

Hierdoor kunnen we steeds gerichter activiteiten gaan organiseren die meer leden 

aantrekken. Er is al een stijging zichtbaar in de opkomst, de precieze oorzaak hiervoor weet 

ik niet, maar het is in ieder geval positief. Recentelijk zijn we begonnen met belavonden 

voor (nieuwe) leden. Dit kan helpen bij de opkomst van activiteiten. Ook zijn we bezig met 

het maken van plannen om leden meer te betrekken bij het organiseren van activiteiten. 

Ten slotte werkt het het beste om consequent kwalitatief goede activiteiten te organiseren 

en deze goed te promoten. Ik ben van mening dat dit tot nu toe erg goed gaat!  


